
Styrelsemöte 20170612


1. Mötet öppnat

2. Annika valdes till mötessekreterare.

3. Dagordningen godkänns

4. Protokoll från föregående möte finns ej med vid dagens möte.

5. Den ekonomiska rapporten ser bra ut, i kassa och bank har vi 304 000kr

6. Vi har haft diskussion angående bidrag till mästerskap, vid tidigare möte kom vi 

fram till 500kr till SM, VM och EO, samt 1100:- till Crufts. Styrelsen kommer 
med 2 förslag angående mästerskapsbidrag, diskussionen kommer fortsätta i 

styrelsens Facebookgrupp angående förslag. Skriftligt besked kommer vid 
beslut till medlemsmötet.


7. Linda har kontaktat Intersport, dock utan resultat. Linda ska försöka komma i 
kontakt med de igen. Olika förslag om klubbkläder är uppe, men beslut får 

vänta tills vi fått svar angående kostnad etc. Kristin ska kolla Arrak med priser 
och förslag. 


8. Stefan pratar med Ingemar angående altanbygge, de beslutar datum och går 
ut med det i klubbens Facebooksida. 


9. Offert på värmepump ska göras angående lektionssalen. Vi hoppas att offerten 
är klar till medlemsmötet.


10. Styrelsen ska undersöka sponsring till domareutbildning. 

11. Sara Mäkitalo har pratat om att hålla en kväll om friskvård för hund. 

12. Annika och Kristin kollar med olika inomhushallar angående sammarbeta för 

bättre priser vid hyrning av hall.     Linda kom med frågan om ett 
bokningssystem till utomhus, och även avdelning då man inte behöver hela 

planen. Linda ska kolla med Gittan angående detta. 

13. Mötet avslutat. 


